
Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 11.6.2024 v Šemši 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Podpredsedníčka RZMOR Ing. Gabriela Staníková otvorila zasadnutie a privítala všetkých prítomných 

na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú prítomní 

členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášania schopné a pristúpila 

k ďalšiemu bodu programu.  

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  Snemu RZMOR, konaného dňa 11.6.2024 v  
Šemši p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto skutočnosť vzal na vedomie. Za overovateľov zápisnice 

boli schválení: Mgr. Ing. Radoslav Gedeon a  Martin Kövér. Overovatelia zápisnice boli hlasovaním 
členov schválení. 
 
 
K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 11.6.2024 

Podpredsedníčka RZMOR Ing. Gabriela Staníková predniesla návrh programu zasadnutia Snemu 

RZMOR. Návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

Podpredsedníčka RZMOR predniesla návrh k zmene programu zasadnutia Snemu RZMOR – doplnenie 

bodu 7. Účtovná závierka RZMOR rok 2023 a posun ostatných bodov v poradí vystupujúcich. 

Návrh zmeny programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

 

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 11.6.2024 boli navrhnutí:  Ing. Lýdia  

Mikulová a Juraj Kozel. Návrhová komisia bola hlasovaním členov schválená.  
 
 

K bodu 5: Kontrola plnenia uznesení z predošlého snemu RZMOR   

Podpredsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR z 4.5.2024 boli 

splnené.  

 

K bodu 6: Poistenie majetku 

Pani podpredsedníčka RZMOR Ing. Gabriela Staníková privítala na zasadnutí RZMOR manželov 

Grmanovcov zo spoločnosti Wüstenrot InHouse Broker – zastrešuje spoločnosť FINGO. Pani 

Grmanová vysvetlila čo je dôležité pri uzatváraní poistných zmlúv – to sú dojednané riziká 

a dojednané poistné sumy, dôležité je aktualizovať poistné sumy – v prípade zvyšovania majetku, aby 



nedochádzalo k podpoisteniu. Uviedla, že každá poistná zmluva pre obec by mala obsahovať aj riziko 

zodpovednosti za škodu. Odporúčanie je dať si zauditovať poistné zmluvy. 

Ďalšou oblasťou, s ktorou sa zaoberajú je tretí pilier. 

 

K bodu 7: Účtovná závierka  2023  

V tomto bode boli zodpovedané otázky pani starostke Ing. Lýdie Mikulovej k účtovnej závierke RZMOR 

za rok 2023 a účtovná závierka RZMOR na rok 2023 bola schválená. 

 

K bodu 8: Správa o činnosti RZMOR 2023 

Správu o činnosti RZMOR 2023 majú všetci starostovia k dispozícii. Na margo havarijného  stavu v okolí  

ochranného pásma ciest sa prítomní starostovia  uzniesli na tom, že žiadajú predsedníčku RZMOR 

PaedDr. Janu Kallovú o podanie žiadosti na SC KSK o urgentné riešenie tohto stavu. 

 

K bodu 9. Rôzne 

V tomto bode informoval Mgr. Ing. Radoslav Gedeon, primátor mesta Medzev o hlavných témach 10. 

online rokovania ZMOS – zákon o sociálnych službách, príprava stavebného zákona - návrh stavebných 

obvodov, financovanie materských škôl a školských klubov detí, poplatky MBÚ.  

Čo sa týka zákona o sociálnych službách – od 1.1.2025 prejde kompetencia na obec, obec sa bude 

žiadosťou občana zaoberať a bude mať na to 30 pracovných dní, aby ho umiestnila do svojho 

zariadenia, alebo sa v tom období dohodla s neverejným poskytovateľom verejných služieb o výške 

príspevku. Avšak dohoda je ak súhlasia obe strany. Zároveň je potrebné riešiť majetkové pomery 

občana, ktorého je potrebné umiestniť. Od 1.1.2026 sa pripravuje reforma sociálnej služby. Zároveň sa 

chystá novela zákona o posudkovej činnosti. 

Financovanie MŠ a ŠKD – zmena výšky podielových daní je navrhnutá zo 70%  na 50,1%, to je mínus 

19,9%.  Obciam, ktoré nemajú MŠ sa budú podielové dane taktiež znižovať.  Poplatok od rodičov si 

bude môcť brať len Bratislavský kraj. Cirkevné a súkromné školy si budú môcť vyberať poplatky bez 

obmedzenia.  

Príprava stavebného zákona – návrh je aby bolo 162 – 200 stavebných obvodov, nie je vyriešené, ako 

bude stavebný úrad financovaný, mení sa názvoslovie v zákone v stavebnom konaní, na stavebných 

úradoch ostávajú len návrhové konania, ostatné bude riešiť štátna stavebná inšpekcia. Nedoriešená 

vec je kto bude podpisovať za stavebný úrad. Poplatky ostávajú príjmom obce. Návrh je aj to, aby sa 

poplatky zvyšovali každý rok o infláciu, aj napr. daň z nehnuteľnosti, aby sa to nemuselo riešiť 

v obecnom zastupiteľstve. 

Poplatky MBÚ – sadzby za uloženie výstupu z úpravy zmesového komunálneho odpadu - v roku 2025 

a 2026 bude poplatok za 1 tonu 7 eur, ktorý berie štát. Následne roky úprava poplatku smerom hore. 

Tým pádom je separovanie odpadu veľmi dôležité.  

 

 

 



K bodu 10: Diskusia  

 

K bodu 11: Záver 

Podpredsedníčka RZMOR Ing. Gabriela Staníková poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

V Šemši, 11.6.2024 

                                                                                     Za overovateľov zápisnice:                                                                                        

 

..................................................                                ....................................................... 

Ing. Gabriela Staníková                                              Ing. Lýdia Mikulová 

podpredsedníčka RZMOR 

 

...........................................................                     ........................................................ 

Magdaléna Vargová                                                   Juraj Kozel                                                           

zapisovateľ 

 

 

 

 

 

 

 


